
Noodkreet over het vaccingekte uit Israël

In Israël zijn ze begonnen met vaccinatie’s, en het is daar zo nijpend dat de noodkreten uit het land 
komen, hierbij twee noodkreten en de toepassing daarvan.

1. Hierbij een noodkreet van Gal G;

Hallo, mijn naam is Gal, ik ben een Israëlisch staatsburger en ik wil deze dringende boodschap 
aan de wereld overbrengen: in tegenstelling tot wat u wordt verteld, is Israël op geen enkele 
manier "teruggekeerd naar normaal" 
Bovendien, ondanks de wens om een omgeving te creëren alsof er hier een volledige en normale 
routine is - heeft het Israëlische ministerie van Volksgezondheid VANDAAG ENKEL AANBEVOLEN 
OM DE VERKLARING VAN EEN "NOODSTAAT" in Israël te vergroten waartoe de basis ligt voor 
dwang, schending van basisrechten, ernstige discriminatie onder een "groene markering (pas)", 
langdurige sluiting (van ongeveer 5 maanden in totaal) en veel ondemocratische en niet 
"routinematige" beperkingen.
Als de situatie in Israël "was teruggekeerd tot routine dankzij het verbazingwekkende succes van 
vaccins", dan zou de "noodtoestand" niet zijn voortgezet.
In feite is er sinds het begin van het "vaccinatieproject" alleen maar meer intimidatie geweest en in 
veel opzichten - hoewel de sluiting is opgeheven, veel meer dwang.
We leven onder toenemende dwang, discriminatie, markering en opdeling in twee 
burgermaatschappijen - volgens het "groene merkteken (pas)". Basisactiviteiten zoals werk, 
onderwijs, gezondheid en recreatie - zijn een luxe geworden voor alleen gevaccineerde mensen. 
En zelfs dan - tijdelijk Slechts op enkele plaatsen is de presentatie van een negatieve test aan 
COVID mogelijk - elke 72 uur (!) - de goedkeuringsoutput geeft soms een output weer van alle 
medische tests die je hebt gedaan, onlangs werd aangekondigd dat burgers die ervoor hebben 
gekozen om dit te doen zal moeten betalen voor de tests.
Gisteren, op hetzelfde moment als de valse publicatie dat "alle beperkingen zijn verwijderd uit de 
onderwijssystemen" - kondigde de minister van Onderwijs aan dat ouders de school of de 
kleuterschool van hun kinderen zouden mogen betreden, alleen door een "huisarts" te tonen  
Een groene pas is ook vereist voor het bijwonen van afstudeerfeesten of reizen en meer.



Wij geloven (ikzelf als advocaat en velen Mor zoals ik) - dat deze aankondiging waarschijnlijk geen 
wettelijke basis heeft en niet onder gezag valt - maar de staat Israël is niet langer een 
gezagsgetrouwe democratie.
De richtlijn is al geïmplementeerd en het rechtssysteem biedt geen effectieve oplossing om dit 
gedrag te stoppen. Er is geen functionerende regering of Knesset en er zijn geen parlementaire 
commissies om het tegen te houden. We zijn ontvoerd naar de dictatuur 
Mijn boodschap is simpel: ofwel is het vaccin effectief - en dan moeten alle beperkingen uit ons 
leven verdwijnen. Of het is niet effectief - en er is sowieso geen rechtvaardiging voor de 
beperkingen die ervan afhangen (groene markering). Er zijn niet beide manieren.
Aangezien we ons nu in een land bevinden dat ongekende dwangmaatregelen toepast, zul je deze 
boodschap niet horen in de officiële media. Help ons alstublieft het door te geven aan de burgers.
Ten slotte geloof ik dat Israël de "piloot" is die als voorbeeld en * rechtvaardiging * zou moeten 
dienen voor de hele wereld. Als ze het grote publiek ervan overtuigen dat hier "succes" is, zal het 
over de hele wereld worden gedaan en dan zal het voor ons allemaal erger worden.
In de afgelopen week zijn 222 meldingen ontvangen, waarvan: * 43 stoornissen in het vrouwelijke 
systeem (inclusief miskramen en stille geboorten) * 10 vroeggeboorten. * 16 hartletsels, waarvan 6 
jonger dan 40 jaar, 9 doden. 18 nieuwe gevallen van gordelroos .4 nieuwe gevallen van 
bloedstolsels.  9 rapporten over hersengebeurtenissen. Totaal aantal rapporten in het systeem: 
2478 op dit moment.
Enkele belangrijke opmerkingen: 1. Dit is een deelrapport dat op zijn best op 1 procent wordt 
geschat. 2. ~ 350.000 mensen kregen maar één dosis van het vaccin, en ze kwamen niet terug 
voor een volgende. (We weten de reden niet) De ernstigste verwondingen zijn meestal na de 
tweede dosis. Tot dusver negeert het ministerie van Volksgezondheid het rapport en de 
bijbehorende gegevens. de bewijslast ligt bij het ministerie en Pfizer, niet bij de commissie en 
zeker niet bij de slachtoffers. Dankzij de geweldige onderzoek van  Limor Prira en YaffaRaz.

2. Noodkreet van politica Ilana Rachel Daniel

Het is heel gespannen in Israël. “Het is vreselijk. Het maakt heel, heel erg bang. Ik ben lid 
geworden van een beweging. Het was eerst een mensenrechtenbeweging, maar we hebben het 
omgebouwd in een politieke partij die meedoet aan de verkiezingen voor de Knesset in minder dan 
een maand tijd. Ze censureren ons en vallen ons keihard aan. Ze geven de media geen 
toestemming aandacht aan ons te besteden. Het hoofd van de partij heeft zijn medische 
bevoegdheid verloren. Ze hebben ons platform van Facebook laten verwijderen. En nu laten ze de 
media zelfs niet eens over ons schrijven. Het is totaal geschift, maar dit is blijkbaar hoe het er aan 
toe gaat in Israël. De situatie is echt heel erg hier, ze laten kinderen van 16 jaar geen examens 
doen zonder het vaccin eerst te nemen. Ze sluiten mensen natuurlijk uit van het werk. Ze hebben 
een groen paspoort gemaakt waardoor de helft van de bevolking theaters niet in kan, of 
winkelcentra, en andere dingen, tenzij het vaccin nemen. Ze creëren medische apartheid. 
Vanochtend hebben ze de regelgeving aangepast zodat medische informatie van burgers naar 
lokale overheden gestuurd kan worden, zodat die kunnen zien wie wel en niet gevaccineerd is. Ze 
dwingen mensen een enkelband te dragen, een veiligheidsband, als ze terugkomen van een reis 
naar het buitenland. Het is totaal gestoord. Totaal gestoord. Als ik even stop en rustig nadenk 
begin ik te huilen,” zegt ze. Waarna ze inderdaad huilt. “Maar we moeten vechten. Strijden. Zolang 
en zo hard we kunnen. Daarom hebben we hulp nodig van iedereen. We moeten strijden, met 
behulp van iedereen.Wat premier Benjamin Netanyahu zijn volk aandoet is ronduit schandalig. 
Zonder dat kiezers erover hebben mogen stemmen heeft hij besloten dat zijn volk gebruikt wordt 
als een soort van testlab voor de vaccinproducenten. Ja, echt. Daarom kunnen ze in Israël zo snel 
prikken. Ze krijgen daar heel veel doses maar in ruil daarvoor moet Israël de informatie over het 
gebruik ervan, en de effecten ervan, delen met de farmaceutische bedrijven.Dat is op zich al 
kwalijk genoeg, maar het wordt nog erger als je ziet hoe de samenleving verdeeld wordt op basis 
van of mensen al dan niet gevaccineerd zijn is zo mogelijk nóg erger. Niet-gevaccineerden worden 
totaal uitgesloten. Als iemand thuiskomt uit het buitenland moet die persoon óf naar een speciaal 
isolerings-‘hotel’… of zo iemand mag naar huis, maar dan wel terwijl hij een enkelband draagt om 
ervoor te zorgen dat hij zijn woning niet verlaat. Dit is gekte. Totaal gestoord. Israël nu als 



voorbeeld voor de rest van de wereld. Wat daar rondom corona éérst gebeurt ‘moet’ daarna overal 
elders. Doodeng.

Ondertussen is in Israël al ongeveer vijf miljoen mensen gevaccineerd met de preparaat van 
Biontech/Pfizer, dat is 67 procent van de bevolking. Dit is met zo’n grote tempo gegaan, dat geen 
ander land het heeft kunnen bijhouden.  
De resultaten zijn rampzalig op alle niveau’s er is nog nooit een vaccin geweest dat zoveel schade 
heeft berokkend aan mensen. (volgens het IPC Israeli People’s Committee). De belangrijkste 
bevindingen van het IPC zijn verontrustend; “Wij ontvingen 288 overlijdensmeldingen in de 
temporele nabijheid van de vaccinatie (90 procent tot tien dagen na de vaccinatie), waarvan 64 
procent mannen waren. Het Israëlische ministerie van Volksgezondheid sprak daarentegen van 
slechts 45 vaccingerelateerde sterfgevallen”.
Als de bovenstaande cijfers geloofwaardig zijn, heeft Israël, dat beweerde een wereldexperiment 
uit te voeren, verzuimd de resultaten van zijn experiment eerlijk te melden. We horen vaak over 
bloedstolsels veroorzaakt door het AstraZeneca vaccin. We hebben bijvoorbeeld gehoord van 300 
gevallen van bloedstolsels in Europa. Als de bevindingen van het IPC echter authentiek zijn, kan 
het vaccin van Pfizer alleen al in Israël in verband worden gebracht met meer sterfgevallen dan het 
vaccin van AstraZeneca in heel Europa”.

EINDTIJD IS NABIJ;

Israël loopt dus voorop van de wereld. Waarom Israel? Heeft dit te maken, dat Israël God 
oogappel is? En dat het de vijgenboom generatie is? Niet-gevaccineerden die moeten elke 48 uur 
zich laten testen op eigen kosten. Wat een wereld! Dit geeft zo impact voor de ware Christenen in 
Israël. We zijn zo dicht bij de opname van de Kerk. 
 
Gebruikt God Israël de grote verdrukking (Jakobs- verdrukking) als een voorbeeld? Is Israël een 
baken een licht, of een waarschuwing voor de hele wereld? Israël is ook een waarschuwing voor 
ons, die de eindtijd bestuderen. Israël is een voorbeeld voor ons. God laat de wereld gaar koken in 
zijn eigen sop (overlaten aan zijn lot). Deze wereld die zich blindstaart op een vaccin, en die Gods 
waarschuwingen in de wind slaat, een hoogstellen nemen, en moedwillig een vaccin nemen.  Zo 
wordt de weg vrij gemaakt voor het merkteken van het beest. Na de opname van de Kerk, zal dit 
teken een beslissende factor worden. Zie het nu gebeuren DIT IS HET, wij gaan richting het einde. 
Na de opname van de Kerk, zal de grote verdrukking komen. Paulus waarschuwt ons daarover in 
1 Thessalonicenzen 5; 1-6. De economie zal alleen weer opgaan bij gevaccineerden, en niet 



gevaccineerden zullen geen toegang meer hebben in; scholen, supermarkt, restaurants, ect. Dit 
zal overal in de wereld komen, de vaccinatieplicht. Het is niet illegaal, maar het zal geen stand 
houden in de rechtszaal, terwijl de duivelse gedachten en plannen bij de wereldleiders er wel zijn.

De gebeurtenissen die nu op de aarde komen, zijn de voetstappen van Jezus, de weeën, ring van 
vuur is ook het geboortekanaal. 

De vergelijking van 2 Sam. 24 en 1 Kron 21, dat Davids een volkstelling houd, tot woede van God, 
want Hij had dit verboden. Is er een overeenkomst met David die vlak voor zijn dood het volk laat 
tellen en Israël nu vlak voor het einde alle data van gevaccineerde mensen laat delen met de 
veneuze industrie? Wat is de werkelijke reden dat Israël zo voorloopt met vaccineren? Dat Israël 
alle data gaat delen met de rest van de wereld, is dat hoogmoed? Toont Israël dat ze gebrek 
vertrouwen hebben aan God? en meer vertrouwen hebben in het vaccin? Denk je wat Israël nu 
doet ten dienste zal zijn voor de hele wereld?  
Israël is bezig om de hele bevolking te vaccineren, en als eerste de economie weer open te 
gooien. Maar, er is ook goed nieuws; toen David de grootste zonde tegen God pleegde, toen David 
berouw had en zich bekeerde, toen zegende God hem, met de grootste zegeningen. Israël zal 
door de grootste verdrukking gaan, maar tegelijk zullen zij de Heere Jezus kennen in deze periode. 
Houd daarom je ogen op Jezus, laat je niet teveel meeslepen met de gebeurtenissen van deze 
wereld (anderzijds mag je het wel onderzoeken, maar je moet meer op het Woord zien).

Tijdens een religieuze bijeenkomst verzamelde 100.000 orthodoxe joden bij het graf van rabbijn 
Simeon Bar Yochai (Lag Ba Omer), waar later een ramp plaatsvond. 44 doden en 150 gewonden 
door het gedrang bij de berg Meron. Dat kwam omdat aanwezigen uitgleden op een metalen vloer 
en elkaar tegen de metalen wanden drukten, waarop er paniek uitbrak en vele in ademnood 
raakte.
Omdat dit een mensverheerlijkte feest is (op de 33e dag na de tweede dag van het joodse 
Pesachfeest, stierf Bar Yochai op deze dag, en hij wilde dat deze dag gevierd zou worden), zal de 
verdrukking des te zwaarder worden. Jezus zal Zelf in het middelpunt komen te staan.

Dit zal in de toekomst meer gebeuren, maar niet getreurd, het mooiste moet nog komen.

Bron: Frontnieuws, citaten uit Youtube; Geloof alleen Jezus alleen - Eindtijd, openbaringen, Israel.


